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Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 09.08.2022 Tid: 18:30  

Til Styrets medlemmer  Fra: Styrets leder  

Kopi    

Sted Idrettshuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Renate, Kjetil S, Stine, Michael, Tom 

Ikke til stede: Aina, Torfinn 

Referent: Stine 

 
 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Godkjenning av referat Styrets leder 

  

Post – Styrets leder 

Mail fra en foreldre – unntatt offentlighet  
 
Mail fra NIF 
Trenerattesten. Alle trener i Norge må ta trenerattesten i min idrett. Sak på 
neste styremøte. Renate har ansvar for saken.  
 

 

Status -   

Juniorlaget 
Status: Flere av spillerne har reist i militæret. Usikker på hvordan høsten blir. 
Flere som ikke skal flytte har sagt at de ikke ønsker å bli med videre. Skal 
prøve å få til lag utover høsten.  
Juniortrener Tobias Tomsen bryter kontrakten pga skole. 
 
Spillerflukt 
Flere guttespillere i klubben har fått tilbud fra andre klubber. Tom etterspør 
hva klubben kan bidra med for å beholde spillere i klubben.  
 
Prosjekt bli god i Greipstad IL 
Tom foreslå å starte prosjekt «Bli god i Greipstad IL» med rammer om å gi et 
ekstra tilbud trening en gang i uken for gutter og jenter.  
Tom jobber videre og tar det opp på neste styremøte.  
 

 

 
 
 
Agenda:  
 



GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV  

 

 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Arrangement 22.august  

Referat:  Åpen dag på Hortemo stadion mandag 22. august kl. 17.00-19.00.   
Invitasjon blir lagt ut på foreldrekontaktsiden og trenersiden på Facebook.  
Søgne og Greipstad sparebank vil være til stede med bl.a lykkehjul. 
KIWI stiller med brus, kaffe og pølser til grilling.  
Styret sender ut åpen invitasjon til sponsorer.  

Arrangementet kan avlyses pga været inntil dagen før.  
 

 Spillerkontingenter 2022  

Referat: Styret vedtar at kontingenten sendes ut til spiller august 2022.  
16. august – Listene skal være klare til  
23. august – Foreldrekontaktene må gi tilbakemelding at liste for spillere er riktig 
innen tirsdag  
Uke 34 – Kontingentene sendes ut i løpet av.  

 Markedsutvalg – veien videre?  

Referat: Utsettes til neste styremøte – september 2022. 
Renate prater med håndballen om veien videre.  

  Søknad fra jenter 2010 om støtte  

Referat: J 2010-2011 har søkt om støtte til tur til Fårup sommerland.  
Styret vedtar at laget kan få 4000,- (2000,- pr. årskull) og 1000,- tillegg pga at 
klubben ønsker å støtte å jentelag ekstra.  

 Serviceavtale Port Sør 

Referat: Port Sør har vært og tatt service på porten ved ball-garasjen.  
Styret bestiller service på rullegardiner på kiosken. 

 
 


